

5D4N

寻味 **香港**

无购物站

INDULGE  
**HONG KONG**

NO SHOPPING STOP

HKHKG05\_001

**天星小轮**

天星小轮是一种方便的交通工具，可以帮助乘客轻松地穿越香港、澳门和珠海之间的海峡，同时还可以欣赏到沿途的美景。

**Star Ferry**

The Star Ferry is a convenient transportation option that allows passengers to easily cross the straits between Hong Kong, Macau, and Zhuhai while admiring the scenic views along the way.



星光大道 Avenue of Star

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

## 第1天 吉隆坡 ✕ 香港

集合于机场，飞往香港。

### ◎ 星光大道

为了表扬香港电影业界的杰出人士，将其芳名与掌印均镶嵌在纪念牌匾上，依据年次排列在星光大道上。

## 第2天 香港



### ★ 香港故宫文化博物馆

博物馆里展示了九百多件来自故宫博物院的珍贵文物，更设有多媒体设施、互动装置及餐饮休憩空间，为大家带来独一无二的文化体验。

### ◎ 油麻地果栏 🇧🇪 TVB

油麻地果栏长期以来都是香港和九龙市区的水果批发集散地，处理全港近八成的批发水果。

### ◎ 旧油麻地警署 🇧🇪 TVB

这栋二级历史建筑屹立近一世纪，其充满殖民地色彩的英式建筑风格，使它成为无数港产电影及电视剧的拍摄场景。

### ★ 天际100

360度鸟瞰全港四方八面不同的景观及维港景色的室内观景台，亦是香港必游地标。

## 第3天 香港

### ★ 天星小轮【尖沙咀 - 中环】

渡轮是来往香港市区及离岛区的主要交通工具，2009年更被国家地理旅游杂志列为“人生50个必到景点”之一。

### ◎ 旧城中环徒步之旅

【文武庙】【大馆】【中环街市】

位于闹市中的红砖古迹建筑群，这里有殖民地古迹、庙宇、老字号，也被称为“香港的心脏”。

### ★ 享用港式下午茶

【港式奶茶】【蛋挞】

香港故宫文化博物馆  
Hong Kong Palace Museum

### ★ 体验香港电车(叮叮车)

“叮叮车”是香港电车的别称，1904年至今已有超过百年历史。

## 第4天 香港

接下来的一整天，都是属于您的自由时光！在市区，您可以尽情地享受购物乐趣，或者搭乘叮叮到处游玩。

### 建议自行前往：

- 亲子游玩：香港迪斯尼乐园 | 香港海洋公园
- 购物：香港置地广场 | 海港城 | 太古广场 | 女人街
- 离岛：大屿山 | 南丫岛 | 长洲

## 第5天 香港 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温馨的家园。

※行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



## DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Hong Kong

Assemble in airport for flight to Hong Kong.

### ◎Avenue of Star

In order to commend outstanding people in the Hong Kong film industry, their names and palm prints are inlaid on commemorative plaques and arranged on the Avenue of Stars according to the year.

## DAY 2 Hong Kong



### ★Hong Kong Palace Museum

The museum displays more than 900 pieces of precious cultural relics from the Palace Museum. It also has multimedia and interactive facilities, dining and rest spaces, bringing you a unique cultural experience.

### ◎Yau Ma Tei Wholesale Fruit Market 📺 TVB

Yau Ma Tei Wholesale Fruit Market has long been a fruit wholesale distribution centre in Hong Kong and Kowloon, handling nearly 80% of the wholesale fruit in Hong Kong.

### ◎Former Yau Ma Tei Police Station 📺 TVB

This Grade II historic building has stood for nearly a century, and its colonial British architectural style has made it the shooting scene of countless Hong Kong movies and dramas.

### ★Sky 100

The indoor observation deck with a 360-degree bird's-eye view of the different landscapes in all directions and the Victoria Harbour, it is also a must-see landmark in Hong Kong.

## DAY 3 Hong Kong

### ★Star Ferry [Tsim Sha Tsui - Central]

Ferries are the main means of transportation between downtown Hong Kong and outlying islands. In 2009, it was listed as one of the "50 must-see attractions in life" by National Geographic Travel Magazine.

### ◎Old Town Central Heritage walking tour [Man Mo temple] [Tai Kwun] [Revitalized Central Market]

A complex of red brick historic buildings located in the downtown area, where there are colonial monuments, temples, and time-honored brands, also known as "the heart of Hong Kong".

### ★Enjoy Hongkies Afternoon Tea

[Milk tea] [Egg tart]

### ★Hong Kong Tramways (Ting Ting)

"Ting Ting" is another name for Hong Kong Tramways, which has a history of more than 100 years since 1904.

## DAY 4 Hong Kong

Enjoy your free day at city. The whole day belongs to you and you may enjoy shopping or travel around the city.

### Free Day Suggestions:

- Family fun: Hong Kong Disneyland | Hong Kong Ocean Park
- Shopping: Landmark | Harbor City | Pacific Place | Ladies' Market
- Outlying Islands: Lantau Island | Lamma Island | Cheung Chau

## DAY 5 Hong Kong ✈ Kuala Lumpur

Transfer to airport for flight back home.

※Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation



香港电车(叮叮车) Hong Kong Tramways (Ting Ting)



大馆 Tai Kwun



港式奶茶 Milk tea

蛋挞 Egg tart



煲仔饭 Claypot Rice





港式点心 Dim Sum



驰名港式云吞面 Famous Wonton Noodles

\*\*图片仅供参考, 请以当地实景为准。

\*\*Final confirmation subject to local condition, photo is just a reference.

### 行程亮点 HIGHLIGHTS

#### [体验]

乘搭天星小轮: 欣赏维港两岸景色  
香港百年交通工具: 电车 (叮叮)  
走入香港的心脏: 旧城中环徒步之旅

#### [景点]

打卡圣地: 星光大道  
新文化地标: 香港故宫文化博物馆  
鸟瞰维港景色: 天际100  
港剧拍摄地: 油麻地果栏 | 旧油麻地警署

#### [享受]

品尝港式下午茶: 港式奶茶 | 蛋挞  
1天自由行: 自由的探索城市

#### [品尝]

港式料理: 深井烧鹅 | 盆菜 | 煲仔饭  
米其林指南: 驰名港式云吞面

#### [EXPERIENCE]

Take the Star Ferry: Admire the scenery on both sides of Victoria Harbour  
Centennial transportation in Hong Kong: Tram (Ting Ting)  
Into the Heart of Hong Kong: Old Town Central Heritage Walking Tour

#### [ATTRACTIONS]

Must-visit landmark: Avenue of Star  
New Cultural Landmark: Hong Kong Palace Museum  
Bird's-eye view of Victoria Harbour: Sky 100  
Drama shooting place: Yau Ma Tei Wholesale Fruit Market | Former Yau Ma Tei Police Station


#### [ENJOY]

Enjoy Hongkies Afternoon Tea: Milk Tea | Egg Tart  
1 day free at own leisure: Explore the city freely

#### [GOURMET]

Hong Kong style cuisine: Sun Tseng Roasted Goose | Poon Choi | Claypot Rice  
Michelin Guided: Famous Wonton Noodles

### 餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	机上用餐 On Board	深井烧鹅 Sun Tseng Roasted Goose	皇家太平洋酒店 或 同级 Royal Pacific Hotel or similar
2	港式点心 Dim Sum	粤式风味 Cantonese Cuisine	煲仔饭 Claypot Rice	
3	茶餐厅 Hong Kong-style Cafe	港式云吞面 Wonton Noodles 	盆菜 Poon Choi	
4	早餐自理 Own Expenses	午餐自理 Own Expenses	晚餐自理 Own Expenses	
5	酒店 Hotel	机上用餐 On Board	-	

#### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.  
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

#### Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.  
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

#### Hong Kong Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Cantonese.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

#### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。  
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

#### 条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行承担额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

#### 香港团 - 附加条款:

- 所有行程以粤语讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会有售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Updated Date: FEB 2023